
ČERVEN 2016 / CIO TOP 100 | 223

Jak hodnotíte uplynulé období? Byl pro vaši firmu rok 2016 úspěšný 
a ve kterých oblastech především?
S potěšením mohu konstatovat, že naše společnost v uplynulém 
roce úspěšně navázala na poslední dva úspěšné roky. A to jak v ob‑
lasti obchodní, tak také v oblasti realizace projektů a servisu.

Minerva uzavřela rok opět se ziskem a zaznamenali jsme nárůst 
v oblasti tržeb oproti předchozímu období. Mohu potvrdit, že naše 
firma je v ČR i na Slovensku dlouhodobě stabilní 
společností a má své pevné místo na mnohdy nevy‑
zpytatelném ERP trhu.

Předešlý rok z tohoto důvodu hodnotím pro naši 
společnost jako zdařilý, což potvrzuje mimo jiné vel‑
kou stabilitu naší společnosti.

Dalším úspěšným bodem v minulém roce je, že 
jsme koncem roku 2016 uzavřeli partnerskou spolu‑
práci se společností Siemens PLM Software. 
Smlouva rozšiřuje existující distribuci, implementaci 
a servis APS řešení pro zdokonalené plánování vý‑
roby o další produkty pro průmyslové podniky.

Jde o další strategické směřování naší společ‑
nosti. V oblasti plánování výroby již nasazujeme 
z řešení Siemens PLM Software u našich zákazníků 
SIMATIC IT Preactor, který je součástí Manufactu‑
ring Operations Management Software (MOM). SI‑
MATIC IT Preactor zavádíme také ve výrobních závo‑
dech Siemens v České republice a naším záměrem 
je rozšířit spolupráci i na partnerských projektech Siemensu mimo 
oblast ERP QAD.

Které nové technologie, zákaznické či spotřebitelské trendy vám 
k tomu nejvíce dopomohly?
To, že společnost dosáhla v uplynulém roce nárůstu svých výnosů 
v porovnání s rokem předchozím, kromě jiného znamená, že se nám 
dařilo těžit z pozitivního vývoje hospodářského okolí a vylepšit vý‑
sledky svého hospodaření.

Dále je to jednoznačně rozšiřování naší nabídky pro výrobní orga‑
nizace směrem k trendům, jako jsou industry 4.0., systém MES i in‑
ternet věcí.

Jaké byly největší překážky, se kterými jste se setkali, a jak jste je 
překonali?
Neřekl bych překážky, spíše nové výzvy. Bylo nutné s nástupem no‑
vých aktivit a technologií (jako ERP cloud, MES…) masivně investo‑
vat do interní infrastruktury a datového centra.

Minerva vyniká svou zákaznickou péčí. Potřeby našich zákazníků 
vyžadují do značné míry neustálé zdokonalování odborné zdatnosti 
a zkušenosti našich pracovníků na všech úrovních a dostatečné napl‑

nění požadovaných kapacit. Toto je oblast, na kterou jsme se zamě‑
řovali v minulém roce a pokračujeme i v roce letošním.

Které aktuální technologické výzvy považujete za největší příležitost 
k dalšímu rozvoji?
Jakožto firma zaměřující se na výrobní společnosti vidíme výzvy 
v trendu industry 4.0. spolu se systémem MES, další oblastí je inter‑

net věcí.

Brzy nás čekají parlamentní volby, dovedete si 
představit nějaké legislativní, administrativní nebo 
regulatorní opatření, které by vám nejvíce po
mohlo?
Uvítal bych stabilní podnikatelské prostředí, 
a i proto jsem zastáncem co nejmenšího zasahování 
státu či EU do komerčního prostředí v České repub‑
lice. Různé pobídky, dotace na vymezenou oblast, 
byť třeba na rozvoj IT a nových technologií ve vý‑
robních firmách považuji za negativní.

Minerva letos slaví 25 let od svého založení. O jaké 
významné momenty z historie byste se chtěl po
dělit?
Jedním milníkem byla distribuční smlouva s ame‑
rickou firmou QAD, se kterou spolupracujeme až 
do dneška a je to náš strategický partner. Její stej‑

nojmenný ERP software implementujeme na tuzemském trhu a na 
Slovensku. Následně to byl také vstup anglického investora do naší 
firmy a tehdy jsme se stali součástí nadnárodní společnosti Minerva 
International Holding. Díky tomuto vstupu jsme získali potřebné 
know ‑how. Dalším milníkem bylo, když český management Minervy 
ČR a Slovensko odkoupil sto procent akcií zpět od anglického inves‑
tora. Takže dnes fungujeme jako stoprocentně česká společnost. 
 Minerva se dlouhodobě drží na přední pozici mezi top 5 softwaro‑
vých firem na českém ERP trhu, kde jsou zastoupeny nadnárodní SW 
firmy. To vnímám jako velký úspěch. Další významné obchodní part‑
nerství jsme uzavřeli s nadnárodní společností Siemens PLM Soft‑
ware.

Při příležitosti tohoto výročí jsme přistoupili ke změně firemního 
designu včetně loga. Logo jsme modernizovali a ponechali některé 
znaky z původního. Došlo i ke změně barvy. Barevně máme také 
 značena odvětví, na které se zaměřujeme. Tady došlo k úpravě barev, 
aby lépe korespondovaly s daným odvětvím. Na změnu designu 
 navazuje i projekt nové webové prezentace, která je momentálně 
 rozpracovaná. Nové logo a design jsme oficiálně představili našim 
zákazníkům na uživatelské konferenci v Brně 20. června.
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Již 25 let pomáháme budovat efektivní podniky
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